



D1014CUSB

USB STUDIO CONDENSER MICROPHONE

DESCRIPTION

The D1014CUSB is a universal condenser microphone with USB connector, which does not need any drivers. It is compatible with both Windows and MAC OS X. This microphone features a cardioid pickup pattern and a wide frequency range (30 Hz - 18.000 Hz), making it suitable for nearly all sound sources. The clear and natural sound of the D1014CUSB makes this microphone perfect for use in podcast recording situations, multimedia presentations and many other applications. Low self noise without ambient noise and the high output level underscore the high quality of this microphone. Package includes: D1014CUSB microphone, shock mount, zip bag, USB cable.

Recommended accessories (optional): pop killer D914, microphone screen LDRF1, microphone stand ah S5B

SPECIFICATIONS

Capsule type:	USB condenser microphone
Polar Pattern:	Cardioid
Frequency response:	30 - 18000 Hz
Max. SPL:	140 dB (@ 1kHz < 1% THD)
Connector:	USB
Power requirement:	USB
Dimensions (L x Ø):	180 x 55 mm
Weight:	385g
Accessories:	shock mount, zip bag, USB-cable

BESCHREIBUNG

Das LD Systems D1014CUSB ist ein universell einsetzbares Kondensator Mikrofon mit USB Anschluss, welches keine zusätzlichen Treiber benötigt. Es wird sowohl unter Windows als auch unter Mac OS X sofort erkannt. Durch seine Nieren-Charakteristik und seinen großen Frequenzumfang von 30 Hz - 18.000 Hz ist es für nahezu alle Klangquellen einsetzbar.

Der klare und natürliche Klang des D1014CUSB macht es zum idealen Mikrofon für den Einsatz bei Podcast Produktionen, Multimedia Präsentationen und sonstigen Anwendungen wie z.B. Probemitschnitten. Auch das sehr geringe Eigenrauschen ohne Nebengeräusche und der starke Ausgangspegel unterstreichen die hohe Qualität. Lieferung mit elastischer Aufhängung, Tasche und USB Kabel.

Empfohlenes Zubehör (optional): LD-Systems Pop Killer D914, Mikrofon Filter LD RF1, Mikrofonstativ LD S5B

